
Referat FAU- møte 20.09 – 2007 
 
 
 
Tilstede: Birgitte Holmberg, Anette B. Gåthaug, Gro Dalum, Grethe K Solerød, Lars B. 
Hanssen, Ole Arne Kiste, Monica J. Bentsen, Johan A. Smit, May-Helen Stensrød, Mette 
Sivertsen, Hilde Serkland og John Øygaarden. 
 
Frafall: Tone Lise Roksund 
 
 
 
Sak 1/ 2007/08 Presentasjonsrunde. 
 
 
Sak 2/ 2007/08 Valg av ny FAU leder.  Johan A. Smit meldte seg til tjeneste, og ble 
enstemmig valgt under ledelse av avtroppende FAU leder Hilde Serkland.  
  
 
Sak 3/ 2007/08 Fordeling av FAU ringpermer.  
 
 
Sak 4/ 2007/08 Omvisning i det nye påbygget ved Rektor John Øygaarden. Det er et 
flott nybygg som snart er klart til bruk, kanskje allerede før høstferien! Store grupperom, 
mediatek, flott skolekjøkken, lagringsmuligheter, og personalrom som kommer til å glede 
både elever og ansatte på skolen. 
 
 
Sak 5/ 2007/08  

- Grunnskoleuka. I uke 45 arrangeres grunnskoleuka på skoler i hele Norge. Fau har i 
mange år hatt kafèdag med salg av kaker, saft og kaffe på midtbygda, dette er en fin 
tradisjon og en mulighet til å samle inn penger til et formål. (I fjor ble overskuddet ved 
kafèdagen brukt til å betale ned på underskuddet ved bygging av ballbingen. ) 

- Lys i ballbingen. Hard lobbyvirksomhet fra rektor har skaffet kabler i bakken bort til 
bingen, og Jan Olav Hagen ordner to lysmaster som vil bære lamper med 400 watts 
pærer.   

- Gapahuk på Sponsletta. Det er ønske fra skolens elever om to nye gapahuker. Den ene 
gapahuken som skolen hadde ble revet i forbindelse med utbygging av boligfelt, og 
den andre brant ned. FAU vil sette i gang et nytt dugnadsprosjekt, og allerede har 
rektor fått tømmer som vi kan skjære til materialer! Tegninger er klare, prosjektgruppa 
har satt møtedag og prosjektleder er Ole Arne Kiste. 

- Sykkelbruk. Det er en meget sterk oppfordring fra skolens ledelse at elevene IKKE 
sykler til skolen før de har gjennomgått sykkelkurset i 4. klasse!  Skolen skal sende ut 
nytt skriv til alle foresatte, og vi minner om dette på neste foreldremøte. 

- Trafikksikkerheten i Snurråsen. Trafikksituasjonen i Snurråsen er et todelt problem 
som bl.a. omfatter bussregler og avstand til skolen. Dette er en krevende sak som må 
arbeides med for å komme til gode og rettferdige løsninger. 

 
 
 



 
 
 
Sak 6/ 2007/08 Inndeling av nye arbeidsgrupper i FAU.  

- Trafikksikkerhet/ Uteområde/ Gapahuk: Lars, Anette, Ole Arne og Mette. 
- Hjem, skole/ Internett:  Monica, Mona, May-Helen og Tone Lise. 
- Svømmeopplæring/ : Birgitte, Gro, Grethe og Johan. 
 

I forbindelse med spørsmålet om svømmeopplæringen (eller mangel på sådan) ble det lest opp 
et velskrevet brev forfattet av Lene Kolstad til Siljan kommune. Dette er en sak som mange 
brenner for, og som det må finnes en god løsning på! 
 
 
Nytt FAU møte er satt til 14. november 2007 , kl. 19.00 på lærerværelset. 
Gruppene avtaler møter seg imellom.     
 
 
 
 
 
Referent  
Mette Sivertsen 
Nestleder 
 
 
 
 
 
 


